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Protokół Nr 21/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 25 lutego 2020 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 10
00

 do godz. 11
20

. 

Przewodniczący Komisji: Zygmunt Józef Kosk 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Kosk Zygmunt Józef 

2. Niemyjska Dorota  

3. Karolewski Marek 

4. Kietliński Stanisław Szczepan 

5. Słonecki Włodzimierz 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

  

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy  

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

dokonał otwarcia posiedzenia, stwierdził obecność wszystkich członków Komisji i powitał 

przybyłych na posiedzenie członków Komisji, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, 

Skarbnika Gminy Jadwigę Koc oraz Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu, 

3) przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 

2021 – 2030, 

4) przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi  

Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

5) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec, 

6) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec, 
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7) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka 

Kultury i Sportu. 

4. Analiza wyników działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE   

w Ciechanowcu za 2019 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji w latach 2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Ciechanowiec na lata 2016-2019”. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2019. 

7. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji radnych w 2019 r. 

8. Informacja o planowanych remontach dróg gminnych w 2020 r. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

przedstawił porządek posiedzenia i zapytał czy radni zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinfomowała, że zmiana budżetu jest 

duża. Wprowadzane są wolne środki za 2019 rok w kwocie 2 762 415,00 zł. 20 000,00 zł to 

zmniejszenie planu rozchodów, czyli spłat kredytów. 2 742 000,00 zł to środki, które były na 

rachunku bankowym na koniec roku. Środki te nie pozostają do dowolnej dyspozycji, 

ponieważ przeznaczone są na konkretne cele. Środki z  Funduszu Dróg Samorządowych, 

które wpłynęły 31 grudnia 2019 roku na rachunek budżetu Gminy, przeznaczone są na 

przebudowę dróg i ulic (Zadobrze, Winna, ul. Konopnickiej, Szeroka, Wąska). Kiedy 

podejmowana była uchwała budżetowa Gmina środków tych jeszcze nie miała, ponieważ  

w toku były niektóre przetargi. Wydatki pozostały bez zmian, natomiast zmniejszeniu uległy 

dochody. Wprowadzane są również wolne środki. 101 000,00 zł to środki wynikające  

z rozliczenia wydatków związanych z ustawą „O wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi”. Są to środki w budżecie, których nie można przeznaczyć 

na inne cele. 668 000,00 zł to środki unijne, które mieliśmy na rachunkach bankowch. Urząd 

posiadał kwotę w wysokości ponad 76 000,00 zł, natomiast Szkoła Podstawowa im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu ponad 519 000,00 zł. Projekt realiowany przez Urząd Miejski 

został zakończony, natomiast projekt Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu nadal jest 

realizowany i zakończy się w roku bieżącym. Z kwoty 2 742 000,00 zł środki do dowolnej 

dyspozycji wynoszą 97 000,00 zł (tzw. wolne środki), pieniądze te przeznaczane są na 

wydatki w budżecie. 375 000,00 zł na fotowoltaikę na potrzeby własne, czyli budynki, które 

są własnością gminy (OSP, oczyszczalnia ścieków, stacja uzdatniania wody, Szkoła 
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Podstawoa im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, Szkoła Podstawowa w Łempicach, 

Szkoła Podstawowa w Radziszewie Starym). 35 000,00 zł zostaje zwiększone na wykup 

gruntów pod poszerzenie istniejących pasów drogowych (głównie chodzi o ul. Wąską). 

8 120,00 zł i 1 230,00 zł jako koszty sądowe i odszkodowanie dla Pani Sekretarz Gminy. 

11 000,00 zł dla Szkoły Podstawowej na remont elewacji po piwnicy, 12 000,00 zł na remont 

instalacji przeciwpożarowej w Przedszkolu, ponieważ kwestia ta nie została uwzględniona  

w projekcie. 80 000,00 zł to zmniejszenie wydatków na drogach z Funduszu Dróg 

Samorządowych. 230 000,00 zł wprowadzane zostaje jako dochody (jest to refundacja 

poniesionych w  2019 r. kosztów na przebudowę placu przy Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Koperniaka w Ciechanowcu). 17 000,00 zł to środki stanowiące refundację za wyjad 

uczniów ze Szkoły Podstawowej do Grecji. Gmina zaliczkowo otrzymała 90 % środków, 

natomiast 10 % środków otrzyma po ostatecznym rozliczeniu wniosków.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy radni zgłaszają pytania do projektu 

uchwały w sprawe zmian w budżcecie gminy na 2020 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święciego o omówienie projetu uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że uchwała 

dotyczy utrzymania Zamiejscowego Biura Komunikacji i Biura Geodezji z siedzibą  

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu oraz udzielenia pomocy na realizację zadań budowy 

dróg Radziszewo – Sieńczuch – Trzaski oraz ulicy Pałacowej.   

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 3 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021 – 2030. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święciego o omówienie projetu uchwały  

w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na 

lata 2021-2030.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że w związku 

z tym, że zbiża się kolejna perspektywa finansowa, każda gmina powinna opracować swoją 

strategię, która powinna zawierać priorytety gminy. Burmistrz dodał, że zostały powołane 

trzy zespoły z Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu do opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec, która zostanie przedłożona radnym do zatwierdzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na 

lata 2021-2030. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na 

lata 2021 – 2030. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021 – 2030. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021 – 2030 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 4 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej  

w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święciego o omówienie projetu uchwały  

w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi Koce-

Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 

dzierżawioną działką jest łąką.  
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały  

w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi Koce-

Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec . 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi  

Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie 

wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej  

w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 5 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poinformował, że wpłynęła uchwała Kolegium Regionalnyj Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku informująca o tym, że Uchwała 109/XVI/19 Rady Miejskiej w  Ciechanowcu 

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec zostałała podjęta z istatonym 

naruszeniem prawa. Uchwała RIO stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święciego o omówienie projetu uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec .  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że nie dotyczy 

to tylko gminy Ciechanowiec. Sytuacja taka ma miejsce w wielu gminach w Polsce. 

Pojawiają się błędy w kwestii przeróżnych zapisów w tej uchwale, ponieważ w roku 

bieżącym kwestia odpadów komunalnych jest sprawą bardzo kontrowersyjną w Polsce.  

W chwili obecnej wszystkiemu przygląda się Prokuratura, Regionalna Izba Obrachunkowa 

oraz Wojewoda. Burmistrz dodał, że nie usprawiedliwia to pracownika, który zajmował się 

przygotowaniem uchwały, ponieważ dostał wskazówki, którymi powinien się kierować.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że nowy wzór 

deklaracji został opracowany zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Ponownie głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który dodał, że do osób 

które zadeklarują korzystanie z kompostownika przyjedzie komisja, która swierdzi czy 
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zostały spełnione wszystkie warunki i kompostownik jest zgodny z prawem. Odnośnie 

segregacji śmieci Burmistrz poinformował, że segregacja obowiązuje wszystkich. Osoby, 

które nie seregują śmieci płacą karę.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec . 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 6 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską o omówienie projetu uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w Regulaminie 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec naniesiono poprwki 

dotyczące numeracji rozdziałów, paragrafów oraz ustępów. Natomiast w § 18 ust.  

1 uporządkowane zostały zwolnienia. Wszystkie zmiany naniesione zostały zgodnie  

z zalecnianiami Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek  o zmianę treści § 14 ust. 2 

poprzez wykreślenie zapisu „czasowo zamieszkałych” i dodanie zapisu o treści „na których 

znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe”. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie wiosek o zmianę treści 

§ 14 ust. 2 poprzez wykreślenie zapisu „czasowo zamieszkałych” i dodanie zapisu o treści „na 

których znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe”. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poinformował, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec po 

zmianach. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec po 

zmianach. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec po zmianach. 

 

Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 7 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poinformował, że wpłynęła uchwała Kolegium 

Regionalnyj Izby Obrachunkowej w Białymstoku informująca o tym, że w Uchwałe 

106/XVI/19 Rady Miejskiej w  Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej 

opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności Regionalna Izba 

Obrachunkowa stwierdziła nieważność części uchwały w zakresie wskazanych jednostek 

redakcyjnych oraz wzywa Radę Miejską do usunięcia naruszenia prawa we własnym zakresie. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Burmistrz poinformował, że obowiązkujące w chwili obecnej stawki za odbiór odpadów  

w wysokości 18 zł i 36 zł są według niego niskie, w porównaniu z innymi gminami.  

W innych gminach opłata za śmieci pobierana jest od m
3 

wody. Osoba, która segreguje śmieci 

płaci 7,50 zł, natomiast osoba, która tego nie robi płaci 15,00 zł.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który postawił wniosek  

o zmianę w § 3 ust. 2 na „częściowe zwolnienie, o którym mowa w ust. 1 będzie 

przysługiwało miesięcznie w wysokości 2 zł od każdej zamieszkałej osoby”. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie wiosek o zmianę w § 3 

ust. 2 na „częściowe zwolnienie, o którym mowa w ust. 1 będzie przysługiwało miesięcznie  

w wysokości 2 zł od każdej zamieszkałej osoby”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

swierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodrczego 

Dorota Niemyjska, która również postawiła wniosek o zmianę wysokości zaproponowanej 

stawki w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. c na kwotę 216,68 zł i w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. d na kwotę 1 034,10 

zł. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie wiosek o zmianę wysokości 

zaproponowanej stawki w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. c na kwotę 216,68 zł i w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. d na 

kwotę 1 034,10 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospdoarczego 

Dorota Niemyjska, która zwróciła się z pytaniem dotyczącym domów wynajmowanych przez 

mieszkańców Ciechanowca na stancje. Zapytała czy właściciele tych mieszkań również płacą 

za śmieci. 

W odpowiedzi głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, 

że w Urzędzie nie ma wykazu osób, które wynajmują domy i Urząd nie może tego sprawdzić.  

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc dodała, że osoby te za dochody uzyskane z wynajmu powinny 

również rozliczać się z Urzędem Skarbowym. Natomiast Urząd Miejski w Ciechanowu nie 

ma możliwość i upoważnienia do tego typu kontroli.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności  

po zmianach. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności po zmianach. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 8 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święciego o omówienie projetu uchwały   

w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka 

Kultury i Sportu.  
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że z racji tego, 

że w LGD dostępne są duże środki (około 400 000,00 zł) Ciechanowiecki Ośrodek Kultury  

i Sportu przymierza się do złożenia wniosku o dofinansowanie. Pieniądze te mogą być 

jedynie przeznaczone na prowadzenie Klubu Seniora. W związku z tym należy wprowadzić 

dodatkowy zapis do Statutu Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu.   

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do projektu uchwały  

w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka 

Kultury i Sportu. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego 

Ośrodka Kultury i Sportu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 4  

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Analiza wyników działalności 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  w Ciechanowcu za 2019 rok. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Zygmunt Kosk, który poinformował, że dokument, który został przdstawiony nie jest analizą 

tylko informacją.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że jeżeli chodzi 

o analizę wyników działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE   

w Ciechanowcu za 2019 rok to tak jak widać w przedstawionej informacji Przedsiębiorstwo 

PRK FARE poniosło straty. Burmistrz poinformował, że strat tych nie rozumie.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do analizy wyników 

działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  w Ciechanowcu za 2019 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Analiza wyników działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  w Ciechanowcu 

za 2019 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad pkt 5  

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Sprawozdanie z realizacji w latach 

2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy Ciechanowiec na lata 2016-2019”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania z realizacji w latach 2016-2019 „Programu 

opieki nad zabytkami Gminy Ciechanowiec na lata 2016-2019”. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Sprawozdanie z realizacji w latach 2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Ciechanowiec na lata 2016-2019” stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

 

Przewodniczący Komisji budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o omówienie sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 

2019. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, kóry poinformował, że jest to 

dodatek wyrównawczy dla nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego, 

którzy zgodnie z Kartą Nauczyciela nie uzyskali średniego wynagrodzenia. W roku bieżącym 

jest to najmniejsza kwota, gdyż zawsze wynosiła ok 100 000,00 zł dodatku wyrównawczego.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 

2019. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2019 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Informacja z realizacji wniosków  

i interpelacji radnych w 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poinformował, że informacja została przedstawiona w sposób jasny i zrozumiały oraz, że 

wszyscy członkowie komisji się z nią zapoznali. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał czy są pytania do informacji z realizacji 

wniosków i interpelacji radnych w 2019 r.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja z realizacji wniosków i interpelacji radnych w 2019 r. stanowi załącznik nr 15  

do protokołu.  

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Informacja o planowanych 

remontach dróg gminnych w 2020 r. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

poinformował, że radni zapoznali się z przedstawioną informacją o planowanych remontach 

dróg gminnych w 2020 r . 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do informacji o planowanych remontach dróg 

gminnych w 2020 r. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o planowanych remontach dróg gminnych w 2020 r. stanowi załącznik nr 16  

do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Sprawy różne. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo od Wojewody w sprawie zakazu łączenia 

funkcji radnego z działalnością gospodarczą – pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Wpłynęła informacja Banku Spółdzielczego w Ciechanowcu o uczestnictwie Banku 

Spółdzielczego w Ciechanowcu w Systemie Ochrony Zrzeszania BPS – informacja stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Głos zabrał radny Stanisław Szczepan Kietliński, który zapytał czy będą odbierane śmieci 

wielogabarytowe.  

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że śmieci takie 

odbierane są dwa razy do roku. Terminy odbioru zawsze są podawane do publicznej 

wiadomości. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

zapytał czy radni zgłaszają jeszcze pytania. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk podziękował za udział w posiedzeniu  

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał zamknięcia posiedzenia.

 

 

Protokołowała: 

Wioleta Kierska  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Zygmunt Józef Kosk

 


